
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39-vragen)

Datum: 29 mei 2019

Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Sliedrecht

Steller vragen: V.E. Prins

Onderwerp: Warmtetarief

Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen 14 dagen schriftelijk te beantwoorden 
aan de steller:

1. Vindt u net als de CDA-fractie dat de energietransitie betaalbaar moet zijn voor onze 
inwoners?

2. Gaat HVC voor het Sliedrechtse warmtenet een korting ten opzichte van de gasprijs 
hanteren voor de levering van warmte? Zo ja, hoe groot wordt die korting?

3. Wanneer gaat u actief in gesprek met HVC over de warmtetarieven voor 2020 en 
verder?

4. Bent u bereid om met HVC afspraken te maken met het doel om het warmtetarief in 
Sliedrecht tijdelijk te "bevriezen", of in ieder geval minder snel te laten stijgen dan de 
gasprijs? Zo nee, waarom niet?

Toelichting:

Jaarlijks wordt door de Autoriteit Consument & Markt (ACM) het warmtetarief vastgesteld. Dit is de 
maximumprijs voor de levering van warmte. Het maximumtarief voor de levering van warmte is gekoppeld 
aan de gasprijs. Dit wordt de gasreferentie genoemd.
Zie https://www.acm.nl/nl/warmtetarieven

In maart 2019 stelde de CDA-fractie in Dordrecht vragen aan het college over het warmtetarief. Uit de 
beantwoording blijkt dat HVC een korting voor warmte hanteert van 5% ten opzichte van de gasprijs. Het 
geven van korting is toegestaan, want warmteleveranciers zijn niet verplicht om het maximumtarief in 
rekening te brengen. Het is dus zelfs mogelijk om - hoe gek het misschien ook klinkt - het warmtetarief 
tijdelijk te "bevriezen".
Zie https://zoek.officielebekendmakingen.nl/ah-tk-20182019-1593.html

Het Dordtse college gaat met HVC "actief in gesprek" over de warmtetarieven voor 2020 en verder. Niet 
bekend is of het Sliedrechtse college hier ook aan denkt.

In een deel van Sliedrecht-Oost wordt een warmtenet aangelegd. De Sliedrechtse CDA-fractie wil een 
betaalbare energietransitie. Als het warmtetarief minder snel stijgt dan de gasprijs, kan dat leiden tot meer 
draagvlak voor de energietransitie.

Ondertekening en naam raadslid, Vincent Prins
CDA
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